
 

STYREMØTE 6. APRIL 2022 
 

Møte start: Kl.: 1900. 

Møte slutt: Kl.: 2130. 

TIL STEDE: Svein Granøien, Kristin Hage, Karstein Karlsaune, Mathias Harstad, Anders Gunhildsøien, 

Stig Midthjell, Hans Morten Breiby. 

Martin Granøien ikke til stede grunnet sykdom. 

 

INFO FRA UTVALGENE 

KVINNEUTVALGET: 
-Innvilget introjakt. Innvilget 6000 kr for introjakt. 
-8000 kr innvilget i tillegg. 
-Lagt inn søknad på introjakt for elg og rype.  
-Innvilget høst-friluftsliv. 
-Søkt om tilskudd til det meste, venter på svar. 
-Førstehjelpskurs for hund. Mulig å endre dette til å inkludere gutter? 100 kr for medlemmer og 
200 kr for ikke-medlemmer. 
-Spørsmål om vi kan arrangere utdrikningslag på haglebanen både for menn og damer. 
-2. mai starter damesesongen i furukollen. 
 
 

FISKEUTVALGET: 
-Kurs 
-Tykk is på Ramstad per dags dato. 
-Bør kvesse isboren. 
-Fått godkjent fiskesommer. Kommer 8 000 kr når vi får godkjent rapport. 
-Godkjent fluefiskekurs. 
-Må lage en regel på at vi skal sende ut fangstrapport hos grunneiere vi låner vald av og en takk 
etter endt sesong.  
-Ønske om å låne valdet til Anders. Formaliser en kontrakt her. Forslag fra Hans Morten om å lage 
et Sokna 1 av strekningen fra Anders og nedover. 
  
 

JAKT- OG HUNDEUTVALGET: 
-Utstilling er hovedfokus per i dag. 
-Det er klart med dommer, ringsekretær, men mangler skriver. 
-Stig trygg på at det blir avhold utstilling 26. Mai. 
-Mulighet for en egen side i iZettle-appen for hundeutstillingen? Det finnes allerede. 



-Det er søkt om vårtakstering. Kommunen er svært vanskelig å kontakte, svarer ikke på gjentatte 
purringer. 
-Søknadsfrist for utstilling 2023 bør gjøres året før. Det er den som skal avholde utstillingen som 
bør søke. Få oppskrift fra Trond på hvordan det skal gjøres. 
-Frist for jaktkort 30. Mai, allerede kommet inn søknader. 
-Nye vedtekter angående lukket forening og åpen forening. Diskusjon om hvem som skal kunne 
søke om jaktkort. Må man ha bosted i MGK evt. Andre løsninger. Ønsker å ta med grunneiere og 
andre foreninger for å forhøre oss om løsninger. 
-Ønske fra Anders om at det er vi i foreningen som ser på løsninger og ikke eksterne. 
 
 

UNGDOMSUTVALGET: 
 

 

ØKONOMI: 
-Karstein litt bekymret for pengestatusen. Mest utgifter fra klubbhuset. Har ikke mye penger til 
investeringer utover drift. Må påregne oss at vi må tære på sparekontoen i 2 år til. Bør ikke gå med 
underskudd på driftssiden. 
-På tide med økning av priser på skudd og andre priser? 
 

FURUKOLLEN: 
-Fått tak i kasser med skudd.  
-Veien er reparert. 
-Banen er brøytet, det skal være mulig skyte i løpet av kort tid. 
-Veien begynner å bli i dårlig forfatning og det forsøkes å kontakte mennesker i forbindelse med 
dette. 
-Møte med OVF for å formalisere veg opplegget. Anleggslinja på VGS kan ta på seg vedlikehold når 
det passer dem. Dette medfølger kostnader og det må bestemmes hvordan utgiftene skal fordeles 
med OVF. 
-Sette i stand veien fra Spjelddalen opp mot Furukollen. 
-Svein ønsker å prøve banen 
-Riflebanen 4. mai 
-Første stevne er 10. mai. 
-Forespørsel fra 17. mai komiteen om vi kan avholde skyting på GSK med laser på 10 meters 
blinker. Svein har i utgangspunktet sagt ja. God reklame for foreningen.  
-Flere muligheter rundt laserskytingen. 
-Løpende elg til laserskyting bestilt. 
 

KLUBBHUS: 
-Forslag om å utarbeide en tabell på når huset er ledig. 
-Søke om å avholde kurs i klubbhuset. 
-Sette en plan om renhold 
-Muligheter for utleie av klubbhus. Da bør vi investere i senger og vaskemaskin. 
-Pris per døgn for leietakere.  
-Låsbare skap i klubbhus slik at vi har et system før eventuell utleie. 
-Store inntektspotensialer av utleie. 
-Styret vedtar at vi satser på utleie til sommeren. 
 

Annet: 
-Sognlia åpen. 
-Kvinneutvalget interessert i å avholde introskyting der. Sognlia stiller med instruktør. 



 

 

 

 

 

 

 

 


